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Magnetogram ni avtoriziran! 

 

MAGNETOGRAM 

IZJAVE PREDSEDNIKA VLADE RS JANEZA JANŠE 

PRED ZASEDANJEM EVROPSKEGA SVETA 

Bruselj, 23. maj 2012 

 

 

 

ERIKA ŠTULAR (TV SLOVENIJA): Kakšno bo sporočilo voditeljev Grčiji? Bo Grčija po vašem 

mnenju ostala v evrskem območju? 

 

PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Odločitev o tem zagotovo ne bo na tem nefomalnem 

srečanju, tu bo zgolj razprava in priprava na formalni Evropski svet v juniju, pa tudi takrat ne 

pričakujem kakšnih bistvenih sprememb v dogovorih, ki so z Grčijo že bili podpisani oziroma 

doseženi. To bo treba spoštovati, sicer se vračamo na pot, po kateri je Grčija tudi prišla v to 

situacijo. Zagotovo pa bi bilo potrebno na drugi strani več narediti za spodbudbe grškega 

gospodarstva. Če to ne bo oživelo, bo Grčija, ne glede na to, katera vlada bo, težko izpolnila 

svojo obljubo. 

 

PETRA MIKLAVEC (STA): Premier, na mizi imate danes tudi nekaj kontroverznih tem, kot so 

evrske obveznice in davek na finančne transakcije. Kakšno je stališče Slovenije glede tega? Je 

bližje Franciji ali Nemčiji? 

 

PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Do evrskih obveznic je še daleč. Uvedba evrskih 

obveznic, kot si jih predstavljajo tisti, ki mislijo, da so rešitev za vse njihove težave, zahteva 

srpemembo pogodbe. Vsi vemo, kaj to prinaša in kakšna je procedura. Mogoče so bolj realne 

projektne obveznice, kar pa seveda ni isto. Bo pa razprava o tem odprta, na vseh sestankih je 

že bila v preteklem letu in mislim, da se bomo o tem še dolgo časa pogovarjali. Bodo pa te 

obveznice relanost takrat, kadar bomo imeli v Evropi poleg monetarne tudi fiskalno unijo. 

 

ERIKA ŠTULAR (TV SLOVENIJA): Prva razprava o slovenskih programih, proračunskih in 

reformnih, vas čaka. Boste v zadregi zaradi referenduma ali referendum bo? 

 

PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA : Upam, da ga ne bo. To bi bil velik korak nazaj. V 

Evropi je večina držav članic, še posebej tistih ključnih, že izvedla fiskalno konsolidacijo. 

Slovenija je, žal, med tistimi, ki jo to še čaka, oziroma smo šele naredili prvi korak z zakonom o 

uravnoteženju javnih financ. Mi moramo delati pravzaprav oboje, se pravi sprejemati ukrepe za 

uravnoteženje javnih financ in hkrati ukrepe za rast, večina Evrope pa se že lahko bolj 

koncentrira na rast. Tako da, ta tema bo zagotovo prevladovala, vendar pa to ne pomeni, da 

Sloveniji ne bo treba narediti tisto, kar so ostali že naredili. 

 

PETRA MIKLAVEC (STA): V Bruslju je tudi hrvaški premier. Ali načrtujete kakšne pogovore s 

hrvaškim kolegom glede Ljubljanske banke in kaj konkretno zdaj Slovenija pričakuje od 

Hrvaške?  

 

PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: S hrvaškim kolegom sva se videla v zadnih parih 

tednih več kot z ženo, tako da vse, kar je bilo možno reči, je bilo že rečeno. Hrvaška se je 

zavezala, da se bo držala vseh obljub in obvez, ki jih je sprejela v času pogajanj za vstop v 

Evropsko unijo in če bo temu tako, potem ne vidim težav. 


